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تمرینات تیم های لیگ برتری در حالی طی روزهای آینده آغاز می شود 
کـه حـدود نیمـی از تیم هـای لیـگ برتـری هنوز درخصوص نیمکت خود 
تعیین تکلیـف نکرده انـد، ایـن درحالـی اسـت کـه بـه قـول بیـژن طاهـری، 
وی  ل تـداوم حضـور جـواد نکونـام ر سرپرسـت و مربـی سـابق اسـتقلا
گرفتـه شـد تـا از  کـه  نیمکـت ایـن تیـم از تصمیمـات عاقلانـه ای بـود 
ل و  ایـن لحـاظ ایـن تیـم جلوتـر از سـایرین باشـد. دربـاره شـرایط اسـتقلا
مسـائل مرتبـط دیگـر دقایقـی بـا طاهـری بـه گفت وگـو پرداختیـم کـه در 

ادامـه می خوانیـد. 

ل برای فصل جدید دارد دیر می شود؟ فکر نمی کنید کار آماده سازی استقلا
مگر بقیه تیم ها کار خود را شـروع کرده اند؟ خیلی از تیم ها هنوز سـرمربی هم 
یم و ان شاءالله  ندارند. باز هم خدا را شکر ما وضعیت خوبی از این لحاظ دار
ی هـم شـروع می شـود. البتـه در ایـن مـدت به خاطـر بحـث  کار آماده سـاز
انتخابـات هـم برخـی از باشـگاه ها منتظـر بودنـد تـا ایـن مـورد تعیین تکلیـف 
تکلیـف بودنـد و حـالا بـا انتخـاب پزشـکیان  شـود، بالاخـره به نوعـی همـه بلا
ی  دوبـاره مسـائل از سـر گرفتـه خواهـد شـد. مطمئـن باشـید همـان آماده سـاز
کثـر تیم هـا بـه ایـن  ی هـا توسـط تیم هـا رعایـت شـده و ا 40 تـا 45 روزه قبـل از باز
ی متعهـد می شـوند و دیـر نخواهـد شـد. در ایـن مـدت  انـدازه زمـان آماده سـاز
هـم اتفـاق خاصـی نیفتـاده و مشـکلی پیـش نخواهـد آمـد. از ایـن پـس تیم هـا 

آرام آرام کار را شـروع خواهنـد کـرد. 

ل مانـدگار شـد و بـرای دومیـن فصـل بـا ایـن تیـم بـه  جـواد نکونـام هـم در اسـتقلا
یـد؟ کارش ادامـه خواهـد داد. در ایـن مـورد چـه صحبتـی دار

تصمیـم عاقلانـه ایـن بـود کـه جـواد نکونـام بمانـد کـه مانـد. بقیـه مـوارد هـم 
ی غلتـک خواهـد افتـاد. نکونـام بالاخـره بـا ایـن تیـم آشـنایی دارد و  بـه زودی رو
ی روال انجام می شود. درمورد  یکنان و شرایط را می شناسد و بقیه مسائل رو باز
یارگیـری هـم همـه قطعـا بـه فکـر ایـن موضـوع هسـتند و به طـور قطـع بـا نفـرات 
کرات رسـانه ای  کـره نیـز صـورت گرفتـه اسـت. حـالا چون مذا مدنظـر جـواد مذا
ی دسـت هـم گذاشـته اند  نمی شـود دلیـل بـر ایـن نیسـت کـه اینهـا دسـت رو
و بی خیـال نشسـته اند. قطعـا کارهـا دارد انجـام می شـود و بـا تجربـه ای کـه 
امسـال همـه عوامـل باشـگاه اسـتقلال بـه دسـت آورده انـد می داننـد کـه کار 
چقـدر سـخت اسـت و چقـدر بایـد قدرتمندتـر از سـال قبـل تیـم را بسـته و در 

رقابت هـا حاضـر شـوند. 

ل، هـواداران ایـن تیـم از هلدینـگ خلیج فـارس توقـع  بـا خصوصـی شـدن اسـتقلا
دارنـد تـا بـا هزینه هـای هنگفـت، تیمـی پرسـتاره را تـدارک ببیننـد. ایـن موضـوع 

چقـدر می توانـد درسـت باشـد؟
بـا پولپاشـی و ایـن هزینه هـای کـه از آنهـا صحبـت می شـود مخالـف هسـتم. 
یکنی  یکن را داد. باز امـا بـه ایـن معتقـدم کـه تحـت هـر شـرایطی باید حقوق باز
ی آن پـول حسـاب می کنـد. درسـت اسـت بعـد از دو  کـه قـرارداد می بنـدد رو
یکـن راضـی اسـت کـه همـان قـدر  سـال ارزش آن پـول پاییـن می آیـد امـا بـاز باز
تی کـه بیشـتر  را هـم بگیـرد. نمی شـود کـه مبلـغ قـرارداد را نـداد. یکـی از مشـکلا
تیم هـا در ایـن سـال ها داشـته اند و به ویـژه اسـتقلال بـه همیـن موضـوع مربـوط 
یکـن را پشـت گـوش  ی هـا تمـام می شـود طلـب باز می شـود کـه بعـد از اینکـه باز
یکنان، مربی و کادر را باید داد. این یکی از مسائلی  می اندازند. مطالبات باز

اسـت کـه بایـد بـا آن به طـور جـدی برخـورد کـرد. 

ل در فصـل بیسـت ودوم در حالـی از کسـب عنـوان قهرمانـی بازمانـد کـه  اسـتقلا
تـا هفته هـای پایانـی شـانس قهرمانـی خوبـی داشـت. ایـن در حالـی اسـت کـه 
یکنـان تـا 8 مـاه حقـوق و دسـتمزدی نگرفتـه بودنـد. هرچنـد  در همـان فصـل باز
لی ها اعتقـاد داشـتند برخـی عوامـل دیگـر هـم در قهرمـان نشـدن ایـن تیـم  اسـتقلا

تاثیرگـذار بودنـد. 
همـه ایـن عوامـل در قهرمـان نشـدن اسـتقلال در ایـن فصـل موثـر بودنـد. همـه 
ی مطرح  این مسائل دست به دست هم داد تا آن اتفاقات بیفتد. بحث داور

یکنان تاثیرگذار بود و مشکلات دیگری که در کار به وجود  بود، ندادن پول باز
می آمد. مخالفت هایی که با سـاپینتو به وجود می آوردند؛ همه اینها دسـت 
بـه دسـت هـم داد تـا اسـتقلال در زمـان ایـن سـرمربی هـم قهرمـان نشـود و بـه هـر 

تی کـه بعـد از آن بـه وجـود آمد.  حـال مشـکلا

ل درحالی کـه ایـن تیـم تـا هفته هـای پایانـی در  تـداوم قهرمـان نشـدن های اسـتقلا
صـدر جـدول قـرار داشـت هـم بـه فصل گذشـته رسـید. 

بله درسـت اسـت. پارسـال به هر حال تیم خیلی خوب کار کرد و فقط یک بار 
شکست خورد. امتیازات هم به هم نزدیک بود اما تساوی با نساجی باعث شد 
تا تیم قهرمان نشود. به هر حال آن هم اتفاقات فوتبالی است که پیش می آید. 

ل  در انتهای فصل سال پیش، صحبت هایی درخصوص حضورتان در استقلا
مطـرح شـده بـود تـا دوبـاره بـا همـان سـمت قبلـی بـه ایـن تیـم بازگردیـد. چـه شـد 

کـه درنهایـت ایـن اتفـاق نیفتاد؟
بـه مـن پیشـنهاد شـد کـه برگـردم امـا مـن بـه تیـم دیگـری تعهـد داشـتم و بایـد 
بـه آن پایبنـد می مانـدم. بـه هـر حـال ایـن تیـم هـم صدرنشـین بـود و در شـرایط 
ی در پیش داشت  حساسی قرار داشتیم. تیم فوق تا لیگ یکی شدن دو باز
و نمی شـد بـه تعهـدم عمـل نکنـم. بـه هـر حـال مانـدم و خداراشـکر تیم مـان بـه 

لیـگ دسـته اول صعـود کـرد. مـن پیشـنهاد داشـتم امـا بـه تعهـدم عمـل کـردم. 

ید؟ برای سال جدید چه برنامه ای دار
نمی خواهم به این موضوع ورود کنم و پاسخی بدهم. هنوز با تیم سال گذشته 

هم به طور کامل توافق نکرده ام و بهتر است در این مورد صحبت نکنم. 

ل را چطور می بینید؟ آینده پیش روی استقلا
چشـم انداز خوبـی را بـرای اسـتقلال در فصـل جدیـد ترسـیم می کنـم. یکـی از 
عواملـی کـه می توانـد در موفقیـت تیـم تاثیرگـذار باشـد همـان ثبـات و مانـدن 
نکونـام اسـت. فکـر کنیـد یـک سـرمربی جدیـد می خواسـت بیایـد کـه تـا تیـم، 
یکنـان و شـرایط را بشناسـد کلـی زمـان می بـرد تـا تیـم سـر و شـکل بگیـرد. بـه  باز
یکنـان خوبـی در پسـت هایی کـه بایـد تقویـت شـود بگیرد  گـر امسـال باز نظـرم ا

فکـر می کنـم امسـال سـال بهتـری بـرای اسـتقلال خواهـد شـد. 

کار را از نظـر فشـردگی مسـابقات بـرای ایـن تیـم  حضـور در لیـگ نخبـگان 
؟ نمی کنـد سـخت 

یکـن جذب شـود. در واقع  بلـه درسـت اسـت. بنابرایـن بایـد بـه انـدازه کافـی باز
ی نیمکـت هـم پـر  یکـن بگیرنـد کـه دسـت نکونـام حتـی رو ی باز بایـد یک جـور
یکـن در پسـت های مختلـف  ی شـود کـه دوبـاره بـا کمبـود باز باشـد. بایـد طـور

مواجه نشـوند. 

بازگشـت به آسـیا بعد از 3 سـال باعث خوشـحالی هواداران شـده اما از سـوی 
ل  دیگر مصاف با تیم های قدرتمند عربی باعث نگرانی آنها شده است. استقلا

بـا ایـن وضعیـت می توانـد در لیگ نخبگان آبروداری کند؟
قطعـا می توانـد. تمـام حریفـان آسـیایی اسـتقلال را می شناسـم. یـادم می آیـد 
زمانـی کـه بـا شـفر بودیـم فقـط سـه بـار الهـلال را بردیـم. تیمـی کـه بـا گومـز و 
ی می کـرد و مـا سـه بـار ایـن تیـم را  یلـی و آرژانتینـی جلـوی مـا بـاز یکنـان برز باز

، عمـان و کویـت شکسـت دادیـم.  در قطـر

، بن زما و نیمار به لیگ عربستان و تیم هایش باز شده است.  اما الان پای رونالدو
یکنـان بزرگـی داشـتند. خـود گومـز  درسـت اسـت امـا آنهـا هـم در زمـان خـود باز
یکنـی نبـود و الهلالی هـا خیلـی قبولـش داشـتند. پـس او هـم در زمـان  کـم باز
یکـن بـزرگ و خوبـی بـود امـا مـا هـم اسـتقلال بودیـم و زمانی در آسـیا  خـودش باز
خیلـی حرف هـا بـرای گفتـن داشـتیم. بـه هـر حـال ایـن تیـم همیشـه در آسـیا 
یـادی بـرای گفتـن دارد و بـه قولـی اینکـه می گویند این  نشـان داده حرف هـای ز

تیـم متخصـص آسیاسـت حـرف بیراهـی هـم نیسـت. 

ید؟ نخواسته تا دوباره کنارش باشید؟ از ساپینتو خبر دار
یـک مناسـبت ها و گاهـی هـم احوالپرسـی امـا درخواسـتی از او  در حـد تبر

نداشـته ام. 

بیژن طاهری در گفت وگو با »فرهیختگان«: ماندن نکونام تصمیم عاقلانه ای بود

استقلال نشان داده در آسیا همیشه حرف برای گفتن دارد
 اینکه مذاکرات رسانه ای نمی شود به معنای دست روی دست گذاشتن نیست               مگر بقیه تیم ها کاری کرده اند که استقلال عقب باشد؟

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

نیلوفرمژدهی
خبرنگار

 ۹5 بــه ســال  بــه نوعــی موفقیــت آن  یــا  آخریــن قهرمانــی تیــم ذوب آهــن 
در  آن  واســطه  بــه  و  شــدند  جام  حذفــی  قهرمــان  کــه  آنجــا  برمی گــردد. 
ســوپرجام نیــز پیــروز شــده و جــام گرفتنــد. از آن پــس ســیر نزولــی ذوب آهــن 
آغــاز شــد و تیمــی کــه بــه نوعــی قــدرت فوتبالــی بــه حســاب می آمــد بــه مــرور 
ــای  ــم روزه ــل نوزده ــه از فص ی ک ــور ــد؛ به ط ــل ش ــی تبدی ــم معمول ــک تی ــه ی ب
تیــره و تــار گاندوهــا فــرا رســید و دیگــر از آن تیــم قدرتمنــد چیــزی باقــی نمانــد. 
کامــی بــار دیگــر لیــگ را در  فصــل گذشــته امــا ذوبی هــا پــس از چنــد ســال نا
بیــن تیم هــای بــالای جدولــی بــه پایــان رســاندند. هرچنــد آنهــا در نیم فصــل 
اول عملکــرد خوبــی داشــتند امــا نیم فصــل دوم پرنوســانی را ســپری کردنــد. 
بــه واقــع بایــد موفقیــت ایــن تیــم و حضــورش در جایــگاه پنجــم لیــگ را 
کــه بــه واســطه همیــن  مدیــون ســه بــرد در چهــار مســابقه پایانــی دانســت؛ چرا
۹ امتیــاز موفــق شــدند رقیبانــی چــون ملــوان و شــمس آذر را پشــت ســر 

گذاشــته و کار را در جایــگاه پنجــم بــه پایــان برســانند. 

ذوبآهناستارتزد
کــه مدیــران  بعــد از جدایــی مهــدی تارتــار از ذوب آهــن بهتریــن اقدامــی 
گــر از  بیعــی بــود. ا ایــن باشــگاه صنعتــی انجــام دادنــد جــذب محمــد ر
یــم ســایر مواقــع ذوبی هــا  کتــور بگیر دوران پرحاشــیه بعــد از نیم فصــل اول فا
عملکــرد خوبــی بــا ایــن مربــی داشــتند. بــه وضــوح می شــد تغییــرات را در 
ایــن تیــم احســاس کــرد. در واقــع همیــن عملکــرد خــوب و جایــگاه پنجمــی 
کــه محمــد ربیعــی بــا ذوب آهــن بــه دســت آورد باعــث شــد تــا مدیــران ایــن 
کارخانــه و چــه در باشــگاه ذوب  آهــن و حتــی مجمــع  باشــگاه چــه در 
بیعــی بهتــر  ی بــا ر کــه ادامــه همــکار ســهامداران بــه ایــن نتیجــه برســند 
از تغییــر ســرمربی اســت. خصوصــا اینکــه او هنــوز یــک فصــل دیگــر بــا 
کــه محمــد  ذوبی هــا قــرارداد داشــت. بــه همیــن دلیــل پــس از جلســه ای 
ربیعــی بــا مدیــران کارخانــه ذوب آهــن داشــت قــرارداد ایــن مربــی کــه مشــروط 
ی  بــود تمدیــد شــد تــا طبــق اعــلام نیمــا نکیســا، بــرای دومیــن فصــل رو

نیمکــت ایــن تیــم بنشــیند. 
مدیرعامــل باشــگاه ذوب  آهــن در مــورد ادامــه فعالیت هــای ایــن تیــم پیــش 
از شــروع فصــل در گفت وگــو بــا خبرنــگار »فرهیختــگان« اظهــار داشــت: 
یــم و ســال بعــد نیــز در خدمــت او هســتیم .  »مــا بــا محمــد ربیعــی قــرارداد دار
ایــن موضــوع را نیــز بــه شــکل رســمی اعــلام کردیــم. از ایــن رو اخیــرا نقــل و 
انتقــالات را اســتارت زدیــم. در همیــن رابطــه کمیتــه نقــل و انتقالاتــی تشــکیل 
شــده کــه هــم در تهــران و هــم در اصفهــان کار خــود را بــه شــکل جــدی آغــاز 

ــرای بســتن تیمــی قدرتمنــد تــلاش می کنیــم.« کــرده و ب

خطرجدایی
ی بــا ربیعــی  ی کــه ذوب آهــن تــا اعــلام رســمی ادامــه همــکار همیــن چنــد روز

و ورود بــه بــازار نقــل و انتقــالات از دســت داد محمدحســین اســلامی یکــی 
یکنــان آنهــا راهــی اســتقلال شــد و حــالا  از بهتریــن و تاثیرگذارتریــن باز
صحبــت از جدایــی گریگــول چابــرادزه و شــایان مصلــح از ایــن تیــم اســت. 
بــدون شــک ذوبی هــا نه تنهــا بــه دنبــال تکــرار موفقیــت فصــل گذشــته بلکــه 
یکنــان  خواهــان پیشــرفت هســتند. از ایــن رو در ازای از دســت دادن باز
موثرشــان بــه جــذب نفــرات جدیــد نیــاز دارنــد. از ایــن رو فعالیــت ایــن تیــم 
یکنــان  در بــازار نقــل و انتقــالات بســیار تعیین کننــده اســت و البتــه حفــظ باز

یــات ایــن تیــم بــه حســاب می آیــد.  ــر نیــز از ضرور موث
اینکــه براســاس خواســته محمــد  بــه  بــا اشــاره  ایــن باشــگاه  مدیرعامــل 
ربیعــی در بــازار نقــل و انتقــالات فعالیــت می کننــد بــه مــا گفــت: »درمــورد 
فعــلا  دارم .  ی  بســیار حرف هــای  هــواداران  بــا  اســلامی  محمد حســین 
کــه  یــم  کنــم فقــط در ایــن حــد بگو نمی خواهــم ایــن مســائل را رســانه ای 
ی کردیــم امــا موفــق نشــدیم. پیشــنهاد اســتقلال  بــرای حفــظ او تــلاش بســیار
یکــن حتــی از  از مــا خیلــی بالاتــر بــود. بایــد بدانیــد مــا بــرای حفــظ ایــن باز
ســقف قراردادهــای خودمــان هــم عبــور کردیــم امــا او بــاز هــم اســتقلال را 
ی موفقیــت می کنــم. ذوب  آهــن خانــه اصلــی  کــرد و برایــش آرزو انتخــاب 
ی بــه ذوب آهــن برمی گــردد. در مــورد  اوســت و هرجــا کــه باشــد درنهایــت روز
یکنــان بایــد بگویــم کــه ســعی می کنیــم همــه را حفــظ کنیــم و طبــق  دیگــر باز
یــم.  بیعــی در اختیــار باشــگاه قــرار داده پیــش می رو لیســتی کــه محمــد ر
یــم تــا بتوانیــم افتخــارات  یکــن جدیــد بــه خدمــت بگیر قــرار اســت چنــد باز

ســال های گذشــته را تکــرار کنیــم.«

حواشیربیعی
ــان فصــل  مدیــران و مســئولان باشــگاه ذوب آهــن از همــان ابتــدا و پــس از پای
ی بــا محمــد ربیعــی ادامــه می دهنــد امــا  گذشــته اعــلام کردنــد بــه همــکار
ــکاری دو طــرف را در هالــه ای  ــون ایــن مربــی ادامــه هم برخــی حواشــی پیرام
از ابهــام قــرار داده بــود. این طــور بــه نظــر می رســید کــه شــاید بــه واســطه پرونــده 
ــا  تشکیل شــده در کمیتــه اخــلاق آینــده کاری ایــن مربــی بــه خطــر بیفتــد و ب
توجــه بــه حواشــی ای کــه درخصــوص ایــن پرونــده وجــود دارد و حتــی برخــی 
صحبــت از احتمــال ســقوط تیــم مــس رفســنجان می کننــد پــای محمــد 
ــه  ــون ب کن ــا تا ــه ذوبی ه ــت ک ــل اس ــن دلی ــه همی ــد. ب ــان باش ــم در می ــی ه ربیع
شــکل رســمی وارد بــازار نقــل و انتقــالات و آماده ســازی فصــل آینــده نشــده اند. 
ینه هایــی همچــون مهــدی رحمتــی و  گز در آن مقطــع حتــی صحبــت از 
کت الهامــی شــد کــه البتــه بــه ســرعت انتخــاب هرگونــه جانشــینی بــرای  ســا

ربیعــی از ســوی مدیرعامــل ذوب  آهــن تکذیــب شــد. 
نکیســا بــا اشــاره بــه اینکــه از ابتــدا هــم تردیــدی بــرای همــکاری بــا ایــن مربــی 
نداشــتند در پاســخ بــه اینکــه آیــا بــرای همــکاری با ربیعــی از مراجــع ذی صلاح 
حاشــیه ای  هیــچ  بیعــی  »ر گفــت:  »فرهیختــگان«  بــه  گرفته انــد  اســتعلام 
ی بــا او وجــود نــدارد. از ایــن رو بــه  نداشــت و هیــچ مشــکلی بــرای همــکار
ــا آقــای ربیعــی بــرای  گــر همــکاری ب ــر از قبــل ادامــه می دهــد. ا کارش محکم ت
مــا دردســر شــد حتمــا بــه اطــلاع شــما می رســانم. مربــی مــا بــدون شــک ســال 
آینــده آقــای ربیعــی اســت. اســتعلام  هــم گرفتــه شــده و هیــچ مشــکلی در ایــن 

رابطــه وجــود نــدارد.«

قولبودجه
کــه  بیعــی و ذوب آهــن یکــی از مــواردی  ی ر بــا اطمینــان از ادامــه همــکار
ــی  ــزء مربیان ــی ج ــت. ربیع ــل اس ی پیش فص ــاز ــت دارد آماده س ــیار اهمی بس
ی تیــم و بودجــه ای کــه در ایــن راه بــه او می دهنــد  اســت کــه بــه آماده ســاز
ــن  ــا همی ــرد ت ــود ک ــر صع ــگ برت ــه لی ــس ب ــا م ــی ب ــد. او از وقت ــت می ده اهمی
ی تیمــش  فصــل پیــش کــه ســرمربی ذوب آهــن بــود درخصــوص آماده ســاز
ینه کــرد باشــگاه اهمیــت مــی داد. از  بســیار ســختگیر بــود و همــواره بــه هز
یــادی دارد تــا بهتــر  ایــن رو بــدون شــک بــرای فصــل پیــش رو نیــز برنامه هــای ز
از گذشــته نتیجــه گرفتــه و توانایی هــای خــود را بیــش از پیــش ثابــت کنــد.

کیــد بــر اینکــه شــرایط خوبــی جهــت  مدیرعامــل باشــگاه ذوب آهــن بــا تا
ی داخلــی  ی تیمــش فراهــم می کنــد بــه مــا گفــت: »حتمــا یــک اردو آماده ســاز
ی خــارج از کشــور قبــل از فصــل در برنامــه مــا اســت. قول هایــی  و یــک اردو
درخصــوص بودجــه گرفتیــم امــا هنــوز ایــن مهــم به طــور شــفاف مشــخص 
اینکــه بودجــه را مجمــع شــرکت ســهامی ذوب آهــن  بــه ســبب  نیســت. 
ــود،  ــه ش ــن بودج ــا تعیی ــیده ت ــع نرس ــد مجم ــوز موع ــد و هن ــخص می کنن مش
ــد  ــت بدانی ــم. لازم اس ــم نمی دانی ی ــه دار ــدر بودج ــه چق ــورد اینک ــزی در م چی
گذشــته ۲۷0 میلیــارد و بــرای  یکنــان در فصــل  بودجــه ثبــت قــرارداد باز
آســیایی ها ۳۲5 میلیــارد تومــان بــود، در حالــی کــه بودجــه کل باشــگاه مــا 
بــه همــراه حقــوق و دســتمزد پرســنل ۲00 میلیــارد شــد. در واقــع ســعی کردیــم 
یــم و امیــدوارم امســال  بــا مدیریــت منابــع مالــی رتبــه پنجــم را بــه دســت بیاور

ــم.« ــرارش کنی ــم تک ــم بتوانی ه

اشتیاقکسبسهمیه
ی بــار دیگــر خــود را بــه جمــع 5 تیــم برتــر  ذوب آهــن بعــد از 5 فصــل دور
جــدول رســاند. موفقیــت ایــن تیــم اصفهانــی خصوصــا در هفته هــای پایانــی 
نویــد بازگشــت ایــن تیــم را مــی داد. در واقــع آنهــا توانســتند در مجمــوع ۳0 
ی بــه دســت آورنــد و حاصــل موفقیــت  ی فصــل گذشــته ۱۱ بــرد و ۹ تســاو بــاز
ی آنهــا قــرار گرفتــن در جایــگاه پنجــم جــدول بــود. حــالا شــاید  4۳ امتیــاز
توقعــات از تیــم ذوب آهــن بــار دیگــر بــالا رفتــه باشــد. بــدون شــک نه تنهــا 
هــواداران بلکــه مدیــران رده بــالای ذوبــی نیــز خواهــان عملکــردی بهتــر از 
فصــل گذشــته هســتند، امــا آیــا ذوب آهــن می توانــد پــس از چنــد فصــل 
ی از جــام در فصــل آینــده حداقــل ســهمیه آســیایی کســب  کامــی و دور نا

کنــد؟ 
مدیرعامــل ایــن باشــگاه نیــز بســیار امیــدوار اســت تــا تیمــش بهتــر از فصــل 
گذشــته عمــل کــرده و چه بســا حتــی ســهمیه بگیــرد امــا او اتفاقــات فوتبالــی را 
در سرنوشــت تیم هــا موثــر دانســته و از ایــن رو بــه مــا گفــت: »مــن هیــچ وقــت 
یــم.  هیــچ قولــی نــدادم امــا تمــام تلاشــم را می کنــم تــا ایــن فصــل ســهمیه بگیر
هیــچ وقــت بــه مســئولان بالا دســت و هــواداران باشــگاه ذوب آهــن قولــی 
ینــه کردنــد امــا  کــه از نظــر مــن تیم هایــی بودنــد کــه دو برابــر مــن هز نــدادم، چرا
بــه ســختی توانســتند ســهمیه بگیرنــد یــا اصــلا نگرفتنــد. مخصوصــا امســال 
کار ســخت تر اســت. قیمت هــا بــالا رفتــه و بایــد ببینیــم بودجــه باشــگاه 

چقــدر اســت و امــکان رقابــت وجــود دارد یــا نــه.«

مدیرعامل ذوب آهن در گفت وگو با »فرهیختگان«: استعلام ربیعی را گرفتیم

برای حفظ اسلامی سقف را رد کردیم اما پیشنهاد استقلال بهتر بود


